
P R O T O K Ó Ł   NR  V/2006 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE  

sporządzony w dniu 29 grudnia 2006 roku  
 

 

 

 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11.
00

 i trwało do godz. 16
30

, z trzema przerwami  

10-minutowymi w godz. 12
05

-12
15

, 13
45

-13
55

, 15
10

-15
20
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Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności: obecnych 14 radnych. Nieobecny radny 

Grzegorz Kondracki – usprawiedliwiony.  

 

 

Radny Paweł Lorens przybył na posiedzenie w przerwie, przed realizacją punktu 11 

przyjętego porządku obrad. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 - Jan Kuźnar              - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

 - Izabela Stojak         - Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

 - Jan Omachel           - Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

 - Piotr Grzegorzek    - Sołtys Sołectwa Pustyny, 

 - Edward Bargiel  - radny Powiatu Krośnieńskiego. 

 

 

 

 Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków  

i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtu oraz sposobu dokonywania 

zwrotu kosztów używania samochodu prywatnego do celów służbowych dla 

Wójta Gminy Krościenko Wyżne.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym Gminy Krościenko Wyżne. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w miejscowości Pustyny. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w miejscowości Krościenko Wyżne. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich  

w sołectwach: Krościenko Wyżne i Pustyny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne  

na 2007 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2006 rok. 

16. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

 

Ad. 1 

 Rozpoczynając V Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady 

– Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych  

na posiedzeniu.  

 

 

 

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – 

Antoni Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować 

prawomocne uchwały, ponieważ jest quorum. Zauważył, że w sesji uczestniczy  

13 radnych Gminy Krościenko Wyżne.  
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Ad. 3 

 W dalszej kolejności radni przystąpili do przyjęcia porządku obrad. 

 

 

 

Radni oraz Wójt Gminy nie zgłosili wniosków o uzupełnienie bądź zmianę 

proponowanego porządku obrad, wobec czego przystąpiono do głosowania. 

 

 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych (jednogłośnie), w związku  

z czym porządek obrad V Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne został przyjęty. 

 

 

 

 

Ad. 4 

 Następnie Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do przyjęcia protokołów  

z poprzednich sesji. 

 

 

 

Głos zabrał radny Kazimierz Zygarowicz. Zauważył on, że protokoły z posiedzeń 

Komisji Rady Gminy sporządzane są zbyt ogólnikowo, a w szczególności głosy  

w dyskusji. Niektóre wypowiedzi pomija się, inne zapisuje zbyt ogólnie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zgodził się z przedmówcą. Poinformował 

obecnych, iż do PROTOKOŁU z I Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

21 listopada 2006 r. miał bardzo dużo uwag. Istotne wypowiedzi zostały w całości 

pominięte. Protokół ten do dnia dzisiejszego nie został poprawiony. Wg niego osobie 

protokołującej (w zastępstwie) brakuje doświadczenia w tym zakresie. 

 

 

 

Do dyskusji włączył się Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Stwierdził on, że osoba pisząca  

w zastępstwie PROTOKÓŁ NR I/2006 nie posiadała własnych notatek, a także nie 

znała głosów radnych nagranych na kasecie magnetofonowej. Jednakże początkiem 

miesiąca stycznia 2007 r. Inspektor ds. obsługi organów gminy – Alicja Fejkiel-Guzik 

wraca do pracy po zwolnieniu chorobowym i PROTOKÓŁ z I Sesji Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 21 listopada 2006 r. zostanie poprawnie sporządzony.  
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Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że również PROTOKÓŁ 

NR IV/2006 z IV Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 27 grudnia 2006 r. nie 

został sporządzony, wobec czego otworzył dyskusję dot. PROTOKOŁU NR III/2006  

z III Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 14 grudnia 2006 r. 

 

 

 

Do protokołu z III Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 14 grudnia 2006 r. 

radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez prowadzącego posiedzenie głosowania jawnego 

PROTOKÓŁ NR III/2006 z III Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

14 grudnia 2006 r. został przyjęty przez Radę Gminy Krościenko Wyżne 8 głosami 

„za”, przy 5 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

 

Ad. 5 

 W piątym punkcie posiedzenia Rady Gminy Krościenko Wyżne Wójt Gminy - 

Jan Kuźnar złożył sprawozdanie ze swej działalności za okres międzysesyjny  

o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach. 

 

 

 

W sprawozdaniu stwierdził on, że w okresie międzysesyjnym wydano w dniu  

28 grudnia 2006 r. ZARZĄDZENIE NR I/ 526/2006 w sprawie opracowania układu 

wykonawczego do UCHWAŁY NR IV/20/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 27 grudnia 2006 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 

2006 rok: 

 - do UCHWAŁY NR IV/20/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

27 grudnia 2006 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne  

na 2006 rok, opracowuje się układ wykonawczy budżetu w podziale na działy, 

rozdziały i paragrafy klasyfikacji dochodów i wydatków budżetu. 

Ponadto dodał, że w okresie międzysesyjnym opracowywano projekty uchwał, które 

są tematem dzisiejszych obrad. 

 

 

 

 

 



 5 

W otwartej dyskusji dot. informacji Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji 

wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach głos zabrał Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec. Stwierdził on, że na jednej z ostatnich sesji Wójt Gminy zobowiązał 

się, iż podejmie działania mające na celu wykonanie parkingu przy budynku 

przedszkola w Krościenku Wyżnym. Mówca zapytał, czy w tej kwestii zostały podjęte 

działania. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że Komisja Kultury, Oświaty  

i Spraw Obywatelskich zgłosiła wniosek do budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2007 rok o zwiększenie wydatków bieżących w rozdziale 80104 „Przedszkola” 

jako dotację przeznaczoną na wykonanie parkingu przy przedszkolu w Krościenku 

Wyżnym. Ponadto dodał, że jesienią bieżącego roku przy udziale Dyrektora 

Przedszkola pracownik Urzędu Gminy wykonał pomiary mające na celu ustalenie 

powierzchni planowanego do wykonania zadania.  

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada 

Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła informację Wójta 

Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych 

zarządzeniach. 

 

 

 

 

Ad. 6 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Głos zabrał Sekretarz Gminy – Jan Omachel, którzy stwierdził, że zgodnie  

z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 2 sierpnia 2005 r. w sprawie zasad 

wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, 

starostwach powiatowych i urzędach marszałkowskich – wójt, burmistrz w gminie do 

15 tys. mieszkańców może otrzymać: 

- wynagrodzenie zasadnicze w przedziale: 3 450 zł – 4 630 zł, 

- dodatek funkcyjny w przedziale : 1 080 zł – 1 550 zł, 

- dodatek specjalny w przedziale: 20%-40% wynagrodzenia zasadniczego 

i dodatku funkcyjnego, 
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- dodatek za wieloletnia pracę do 20% wynagrodzenia zasadniczego. 

Następnie Sekretarz Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt przedmiotowej 

uchwały. Poinformował on obecnych, iż proponuje się ustalenie miesięcznego 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Krościenko Wyżne – P. Jana Kuźnara w wysokości: 

a) miesięczna stawka wynagrodzenia zasadniczego – 3 500 zł, 

b) dodatek funkcyjny – 1 100 zł, 

c) dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 20% wynagrodzenia zasadniczego  

i dodatku funkcyjnego tj. 920 zł, 

d) dodatek za wieloletnią pracę – 700 zł. 

Mówca dodał, że proponowane stawki pozostają na poziomie bieżącego roku,  

a uchwała obowiązywałaby od dnia 6 grudnia 2006 r.  

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał radny Kazimierz Zygarowicz – Przewodniczący 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich. Poinformował on obecnych, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 22 grudnia 2006 r. pozytywnie 5 głosami „za” 

(jednogłośnie) zaopiniowała projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Następnie głos oddano radnemu Bolesławowi Pudłowskiemu – Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska. Poinformował on obecnych, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

22 grudnia 2006 r. 5 głosami „za” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Jako kolejny głos zabrał radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu 

i Finansów. Stwierdził on, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2006 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Krościenko Wyżne. „Za” wydaniem pozytywnej opinii głosowało 4 członków 

Komisji (jednogłośnie).  

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji dotyczącej 

projektu omawianej uchwały radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 
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W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR V/21/2006 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 
 

 

 

 

Ad. 7 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

ryczałtu oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania samochodu prywatnego 

do celów służbowych dla Wójta Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Prowadzący obrady udzielił głosu Sekretarzowi Gminy – Janowi Omachlowi. 

Zapoznał on obecnych rozporządzeniem Ministra Infrastruktury z dnia 25 marca  

2002 r. w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów 

używania do celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerów 

niebędących własnością pracodawcy. Stwierdził, iż zgodnie z tym rozporządzeniem 

miesięczny limit kilometrów na jazdy lokalne ustala pracodawca. Limit ustala się  

w zależności od liczby mieszkańców w danej gminie lub mieście, w których 

pracownik jest zatrudniony - nie może przekroczyć 300 km - do 100 tys. 

mieszkańców. Koszty używania pojazdów do celów służbowych pokrywa pracodawca 

według stawek za 1 kilometr przebiegu pojazdu, które nie mogą być wyższe niż: dla 

samochodu osobowego o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm
3
 - 0,7846 zł. 

W dalszej kolejności przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtu oraz 

sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania samochodu prywatnego do celów 

służbowych dla Wójta Gminy Krościenko Wyżne. Stwierdził on, że proponuje się 

przyznanie Wójtowi Gminy Krościenko Wyżne – P. Janowi Kuźnarowi – prawo 

używania prywatnego samochodu osobowego marki Ford Mondeo o pojemności 

skokowej silnika 2000 cm
3
 do celów służbowych. Podstawą zwrotu kosztów używania 

samochodu prywatnego do celów służbowych byłaby umowa cywilnoprawna. 

Proponuje się ustalenie miesięcznego limitu 300 kilometrów za używanie samochodu 

do celów służbowych na jazdy lokalne oraz stawkę 0,7846 zł za 1 kilometr przebiegu 

w ramach ustalonego limitu. Zwrot kosztów na jazdy lokalne następował będzie  

w formie miesięcznego ryczałtu, po złożeniu przez Wójta pisemnego oświadczenia  

o używaniu przez niego pojazdu do celów służbowych w danym miesiącu. 

Oświadczenie to powinno zawierać dane dotyczące pojazdu oraz określać ilość dni 

nieobecności Wójta w miejscu pracy w danym miesiącu z powodu choroby, urlopu, 

podróży służbowej lub innej nieobecności, a także ilość dni, w których Wójt nie 

dysponował pojazdem do celów służbowych. Zgodnie z projektem przedmiotowej 

uchwały kwotę ustalonego ryczałtu zmniejsza się o jedną dwudziestą drugą za każdy 

roboczy dzień nieobecności Wójta w miejscu pracy z powodu choroby, urlopu, 

podróży służbowej trwającej co najmniej 8 godzin lub innej nieobecności oraz za 

każdy dzień roboczy, w którym Wójt nie dysponował pojazdem do celów służbowych.  
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Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec oddał głos Przewodniczącym 

stałych Komisji działających przy Radzie Gminy Krościenko Wyżne. Głos zabrali 

kolejno: 

 

- radny Kazimierz Zygarowicz - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich, który stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu  

22 grudnia 2006 roku jednogłośnie (5 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtu oraz sposobu dokonywania 

zwrotu kosztów używania samochodu prywatnego do celów służbowych dla 

Wójta Gminy Krościenko Wyżne, 

 

- radny Bolesław Pudłowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że Komisja 

na posiedzeniu w dniu 22 grudnia 2006 roku jednogłośnie (5 głosami „za”), 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtu oraz 

sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania samochodu prywatnego do 

celów służbowych dla Wójta Gminy Krościenko Wyżne, 

 

- radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów, który 

stwierdził, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2006 roku 3 głosami 

„za”, przy 1 „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie ustalenia ryczałtu oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów 

używania samochodu prywatnego do celów służbowych dla Wójta Gminy 

Krościenko Wyżne. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady dyskusji radni nie zgłosili wniosków i uwag 

do projektu omawianej uchwały. 

 

 

 

 

Wobec powyższego w wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne 12 glosami „za”,  

przy 1 „wstrzymującym się” podjęła UCHWAŁĘ NR V/22/2006 w sprawie 

ustalenia ryczałtu oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania 

samochodu prywatnego do celów służbowych dla Wójta Gminy Krościenko 

Wyżne (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 8 

 W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 

Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Głos oddano Janowi Omachlowi – Sekretarzowi Gminy, który przedstawił obecnym 

projekt przedmiotowej uchwały. Stwierdził on, że zgodnie z art. 25 ust. 4 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym na zasadach ustalonych przez radę 

gminy radnemu przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży służbowych. W dalszej 

kolejności przedstawił projekt przedmiotowej uchwały, który mówi, iż radny 

otrzymuje zwrot kosztów przejazdów związanych z pracą w radzie i jej organach od 

miejsca pracy lub zamieszkania do miejsca jego udziału w posiedzeniu rady bądź 

komisji, z uwzględnieniem drogi powrotnej. Wysokość kosztów dojazdu ustala się 

według ceny biletu środkami komunikacji publicznej. Podstawę wypłaty kosztów 

wymienionych w ust. 1 stanowi podpis radnego na prowadzonej liście obecności oraz 

poświadczenie radnego o wysokości cen biletów. Ponadto radny otrzymuje zwrot 

kosztów podróży służbowych związanych z poleceniem wyjazdu służbowego  

na zasadach określonych w rozporządzeniu Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji z dnia 31 lipca 2000 r. w sprawie sposobu ustalania należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych gminy. Radny otrzymuje dietę za udział 

w posiedzeniu rady i komisji jeżeli wchodzi w skład tych organów lub uczestniczy  

w posiedzeniach na imienne zaproszenie. Radny otrzymuje dietę za każdy dzień  

w którym brał udział w ww. posiedzeniach. W razie zbiegu posiedzeń w tym samym 

dniu radny otrzymuje tylko jedną dietę bez względu na to, w ilu posiedzeniach 

uczestniczył. Proponuje się, aby wysokość diety ustalić w wysokości 10% najniższego 

wynagrodzenia zasadniczego pracowników samorządowych w I kategorii 

zaszeregowania określonego w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 2 sierpnia  

2005 r. w sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych zatrudnionych 

w urzędach gmin, starostach powiatowych i urzędach marszałkowskich (tj. na dzień  

29 grudnia 2006 r. - 80 zł). Podstawę do wypłacenia diety stanowił będzie podpis 

radnego na prowadzonej liście obecności. Powyższe postanowienia nie mają 

zastosowania do radnego będącego Przewodniczącym Rady Gminy. Zgodnie  

z projektem omawianej uchwały Przewodniczący Rady Gminy otrzymuje dietę 

miesięczną w związku z ponoszeniem przez niego kosztów przy pełnieniu ww. funkcji 

w wysokości najniższego wynagrodzenia zasadniczego pracowników samorządowych 

w I kategorii zaszeregowania określonego w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia  

2 sierpnia 2005 r. w sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych 

zatrudnionych w urzędach gmin, starostach powiatowych i urzędach marszałkowskich 

(tj. na dzień 29 grudnia 2006 r. – 800 zł). Wypłat należności dokonywać będzie kasa 

Urzędu Gminy w Krościenku Wyżnym. 
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Następnie Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec oddał głos Przewodniczącym 

stałych Komisji działających przy Radzie Gminy Krościenko Wyżne.  

 

 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Kazimierz Zygarowicz - Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich. Stwierdził on, że Komisja na posiedzeniu  

w dniu 22 grudnia 2006 roku jednogłośnie (5 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnym Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Następnie radny Bolesław Pudłowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska stwierdził, że Komisja na 

posiedzeniu w dniu 22 grudnia 2006 roku jednogłośnie (5 głosami „za”), pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

W dalszej kolejności radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Finansów poinformował obecnych, że Komisja na posiedzeniu w dniu 27 grudnia 

2006 roku 3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnym Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

W otwartej dyskusji dotyczącej projektu omawianej uchwały radni nie zgłosili 

wniosków i uwag.  

 

 

 

 

W związku z powyższym w wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada 

Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ  

NR V/23/2006 w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym Gminy Krościenko Wyżne (uchwała w załączeniu). 
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Ad. 9 

 W dziewiątym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Pustyny.  

 

 

 

Prowadzący posiedzenie oddał głos Janowi Kuźnarowi, który przedstawił radnym 

projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w miejscowości Pustyny. Stwierdził on, że proponuje się nabyć od P. Józefa i Teresy 

Omachel zam. Krosno, ul. Podchorążych prawo własności nieruchomości gruntowej 

zabudowanej budynkiem mieszkalno-gospodarczym składającej się z działki nr 5117  

o powierzchni 0,1314 ha, objętej KW 67197 położonej w miejscowości Pustyny  

za cenę 45 000,00 zł brutto. Ww. nieruchomość zostanie przeznaczona na cele 

statutowe gminy. Natomiast koszty związane z nabyciem nieruchomości pokryje 

Gmina Krościenko Wyżne. Następnie poinformował obecnych, że nieruchomość 

gruntowa zabudowana budynkiem mieszkalno-gospodarczym znajduje się obok 

parkingu przy Domu Ludowym w Pustynach (ul. Centralna). Natomiast podczas 

wszczęcia procedury mającej na celu rozbudowę budynku Domu Ludowego  

w Pustynach doszło do ujawnienia, że droga przed tym budynkiem nie jest własnością 

gminy (od strony północnej). Mówca dodał, że uzgodnienie ceny nastąpiło w drodze 

negocjacji. Jego zdaniem Gmina Krościenko Wyżne powinna nabyć  

ww. nieruchomość, ponieważ jest to bardzo atrakcyjny teren.  

 

 

 

Poproszony o głos radny Bolesław Pudłowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska stwierdził, że Komisja  

w dniu 22 grudnia 2006 r. wydała pozytywną opinię dot. projektu uchwały w sprawie 

nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Pustyny. „Za” wydaniem 

pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji (jednogłośnie).  

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji dot. projektu 

omawianej uchwały głos zabrał radny Jacek Frydrych. Zapytał on o planowane 

przeznaczenie pozostałej, niezabudowanej części przedmiotowej nieruchomości.  

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że pozostałą część działki planuje 

się zagospodarować na cele rekreacyjno-sportowe, urządzenie boiska sportowego dla 

dzieci. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu omawianej uchwały. 
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W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR V/24/2006 w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w miejscowości Pustyny (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 10 

 W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do realizacji 

punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej 

położonej w miejscowości Krościenko Wyżne.”. 

 

 

 

Projekt przedmiotowej uchwały obecnym przedstawił Wójt Gminy – Jan Kuźnar. 

Stwierdził on, że zgodnie z projektem przedmiotowej uchwały proponuje się nabyć 

prawo własności nieruchomości gruntowej składającej się z działki nr 4343  

o powierzchni 0,1271 ha oraz części działki nr 4341 położonych w miejscowości 

Krościenko Wyżne, objętych AWZ 13230/1289 stanowiących własność P. Jana 

Frydrycha zam. Krościenko Wyżne, ul. Brzozowska. Ww. nieruchomości zostaną 

przeznaczone na utworzenie drogi gminnej. Natomiast koszty związane z nabyciem 

przedmiotowych nieruchomości pokryje Gmina Krościenko Wyżne. Mówca 

przedstawił również obecnym położenie przedmiotowej nieruchomości (tj. pomiędzy  

ul. Wąską i ul. Brzozowską w Krościenku Wyżnym). Stwierdził, że w pierwszej 

kolejności zostanie przeprowadzone postępowanie spadkowe, a następnie wydzielenie 

części działki. Projektodawca złożył autopoprawkę, aby w § 1 projektu uchwały 

wykreślić wyrazy „o powierzchni 0,1271 ha”. Jako uzasadnienie stwierdził, że 

planowana powierzchnia zakupu tej działki w chwili obecnej nie jest ustalona.  

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Bolesławowi Pudłowskiemu  

- Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, który poinformował radnych, że członkowie Komisji na posiedzeniu  

w dniu 22 grudnia 2006 r. pozytywnie 5 głosami „za” (jednogłośnie) zaopiniowali 

projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w miejscowości Krościenko Wyżne. 

 

 

 

W otwartej dyskusji dot. projektu omawianej uchwały głos zabrał Przewodniczący 

Rady Gminy – Antoni Dębiec. Zapytał on, czy prowadzono negocjacje dot. ceny 

zakupu ww. nieruchomości. 
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Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że prowadzono wstępne 

rozmowy w zakresie wysokości ceny zakupu tych nieruchomości oraz powierzchni. 

Ustalono kwotę 300 zł – 500 zł/ar.  

 

 

 

W dalszej kolejności o głos poprosiła Skarbnik Gminy – Izabela Stojak. 

Zaproponowała ona, aby w § 2 projektu omawianej uchwały po wyrazie „Wyżne” 

wprowadzić zapis „w tym przeprowadzenie postępowania spadkowego – podział 

nieruchomości” (lub zapis w protokole). 

 

 

 

Do powyższej wypowiedzi ustosunkował się Wójt Gminy – Jan Kuźnar. Zauważył on, 

że koszty zakupu zostaną pomniejszone o koszty postępowania spadkowego, wobec 

czego wprowadzenie takiego zapisu nie jest zasadne. Podjęcie przez Radę Gminy 

przedmiotowej uchwały daje podstawę do działania w zakresie nabycia tych 

nieruchomości. Natomiast bez ustalenia ceny z Radą Gminy nie podejmie 

ostatecznych działań mających na celu nabycie tych nieruchomości. 

 

 

 

Następnie o głos poprosił Radca Prawny – Jan Kumor. Wg niego należy w projekcie 

uchwały (w § 1) wprowadzić zapis „za cenę ustaloną przez Wójta Gminy”, ponieważ 

projekt nie zawiera ceny zakupu. Natomiast przedmiotowa uchwała daje Wójtowi 

Gminy możliwość zakupu ww. nieruchomości. 

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar dodał, że powyższy zapis nie jest konieczny, ponieważ 

poinformuje Radę Gminy o ostatecznych rozstrzygnięciach (cena i powierzchnia)  

dot. zakupu działki nr 4343 i nr 4341. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu omawianej uchwały. 

 

 

 

 

Rada Gminy Krościenko Wyżne w wyniku przeprowadzonego przez 

Przewodniczącego Rady głosowania jawnego podjęła UCHWAŁĘ NR V/25/2006 

w sprawie nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Krościenko Wyżne. W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych, „za” podjęciem 

uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych „wstrzymało się” od głosu (uchwała  

w załączeniu). 
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W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie zarządził 10-minutową przerwę  

w posiedzeniu w godz. 12
05

-12
15

. 

 

 

 

W tym miejscu na posiedzenie przybył radny Paweł Lorens. 

 

 

 

 

Ad. 11 

Następnie radni przystąpili do realizacji punktu jedenastego posiedzenia  

w brzmieniu: „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Krościenko 

Wyżne na 2007 rok.”. 

 

 

 

Na wstępnie Przewodniczący Rady przedstawił radnym brzmienie § 5 UCHWAŁY 

NR III/15/2006 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 14 grudnia 2006 r. w sprawie 

procedury uchwalania budżetu tj.: 

 

„1. Przy ustalaniu porządku sesji Rady Gminy, na której rozpatrywany będzie 

projekt budżetu powinny być uwzględnione następujące punkty: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii stałych komisji oraz Komisji Budżetu i Finansów, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie, 

d) odczytanie stanowiska Wójta Gminy Krościenko Wyżne w sprawie 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie i wniosków 

komisji, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami przez stałe Komisje Rady 

Gminy, radnych i ich przegłosowanie, 

f) przedstawienie opinii Wójta Gminy co do wniesionych poprawek, 

g) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.”. 

W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie oddał głos Skarbnikowi Gminy – Izabeli 

Stojak.  

 

 

 

Skarbnik Gminy – Izabela Stojak szczegółowo przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 r. w brzmieniu 

przyjętym ZARZĄDZENIEM NR I/514/2006 Wójta Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

10 listopada 2006 r. w sprawie przygotowania projektu budżetu Gminy Krościenko 

Wyżne na 2007 rok tj.: 

1) projekt dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok  

– 8 883 200 zł, 
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2) projekt wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok  

– 8 283 200 zł, 

3) projekt rozchodów związanych ze spłatą pożyczek w 2007 roku – 600 000 zł, 

4) projekt dochodów związanych z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych gminom w 2007 roku – 1 869 339 zł, 

5) projekt wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu administracji 

rządowej i innych zadań zleconych gminom w 2007 roku – 1 869 339 zł, 

6) projekt limitu wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2006-

2008 – 3 610 229 zł, 

7) projekt wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne w roku 2007 w ramach 

programu: Sektorowy Program Operacyjny „Restrukturyzacja i modernizacja 

sektora żywnościowego oraz rozwój obszarów wiejskich 2004-2006”  

– 551 970 zł, 

8) projekt zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2007 rok – 1 000 zł, 

9) objaśnienia do projektu budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok, 

10) sytuację finansową gminy wg stanu na dzień 30 września 2006 r., 

11) charakterystykę kredytów i pożyczek zaciągniętych przez Gminę Krościenko 

Wyżne wg stanu na dzień 30 września 2006 r., 

12) prognozę spłat rat kredytów i pożyczek oraz prognozę długu na koniec 2006 r.  

i lata następne, 

13) proponowane stawki podatku od nieruchomości na 2007 r., 

14) informację o zadaniach inwestycyjnych, 

15) planowane dotacje z budżetu Gminy Krościenko Wyżne w 2007 roku, 

16) informację o stanie mienia komunalnego na dzień 30 września 2006 roku, 

17) zobowiązania i wierzytelności finansowe Gminy Krościenko Wyżne, 

 (w załączeniu). 

 

 

 

Następnie Wójt Gminy – Jan Kuźnar złożył autopoprawki do projektu budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok tj.: 

 

1) w § 1 ust. 1 w dziale 756 „Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych 

i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz 

wydatki związane z ich poborem”: 

a) skreśla się źródło dochodu „Wpływy z opłaty administracyjnej za 

czynności urzędowe”, 

b) w źródle dochodu „Wpływy z opłaty skarbowej” kwotę „7 000 zł” 

zastępuje się kwotą „8 000 zł”,  

2) w § 9: 

a) ust. 1 po wyrazie „dotację”, wprowadzić wyraz „podmiotową”, 

b) w ust. 2 zdanie pierwsze otrzymuje brzmienie: 

„Ustala się dotację celową na finansowanie zadań własnych 

przekazywanych na podstawie porozumień jednostek samorządu 

terytorialnego dla:”, 
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3) § 12 otrzymuje brzmienie: 

„1. Upoważnia się Wójta Gminy Krościenko Wyżne do: 

1) spłat rat pożyczek w wysokości 600 000 zł, 

2) zaciągania kredytów i pożyczek na pokrycie występującego  

w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu gminy do 

wysokości 50 000 zł, 

3) dokonywania zmian w planie wydatków w ramach działów 

między rozdziałami, w ramach rozdziałów między paragrafami, 

4) lokowania wolnych środków na rachunkach bankowych w innych 

bankach, 

5) samodzielnego zaciągania zobowiązań do wysokości 100 000 zł. 

2. Ustala się limit zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek 

zaciąganych na sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu  

w kwocie 50 000 zł i spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek  

w kwocie 600 000 zł.”, 

4)   skreśla się § 4, zmienia się kolejność oznaczenia §. 

 

 

 

Następnie przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy odczytali wnioski złożone 

przez Komisje dot. projektu budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Radny Kazimierz Zygarowicz - Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich: 

 
1)  

- w dziale 600 „Transport i łączność”, rozdziale 60016 „Drogi 

publiczne gminne” – 1. Wydatki bieżące - kwotę 112 265 zł, 

pomniejszyć o kwotę 20 000 zł i zastąpić kwotą 96 265 zł, 

- kwotę 20 000 zł wprowadzić do działu 801 „Oświata  

i wychowanie”, rozdziału 80104 „Przedszkola” – 1. Wydatki 

bieżące, w tym: dotacje – kwotę 93 900 zł, zastąpić kwotą  

113 900 zł, 

- w § 9 kwotę 71 900 zł, zastąpić kwotą 91 900 zł, 

 

2)  

- z działu 926 „Kultura fizyczna i sport”, rozdziału 92605 „Zadania 

w zakresie kultury fizycznej i sportu” – 1. Wydatki bieżące – kwotę 

44 000 zł zmniejszyć o 2 000 zł i przenieść na dotacje, a kwotę 

40 000 zł zastąpić kwotą 42 000 zł, 

 

3)  

- z działu 750 „Administracja publiczna”, rozdziału 75075 

„Promocja jednostek samorządu terytorialnego” – 1. Wydatki 
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bieżące – kwotę 10 000 zł pomniejszyć o kwotę 1 000 zł i zastąpić 

kwotą 9 000 zł, 

- kwotę 1 000 zł przenieść do działu 851 „Ochrona zdrowia”, 

rozdziału 85149 „Programy profilaktyki zdrowotnej” – 1. Wydatki 

bieżące - kwotę 6 000 zł zamienić na kwotę 7 000 zł (dot. badań 

profilaktycznych prowadzonych na terenie gminy). 

 

Wyżej wymienione wnioski zostały przyjęte przez Komisję 5 głosami „za” 

(jednogłośnie). 

 

 

Projekt budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok przygotowany przez Wójta 

Gminy (ZARZĄDZENIE NR I/514/2006 Wójta Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 10 listopada 2006 r. w sprawie przygotowania projektu budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok wraz z autopoprawkami Wójta) został zaopiniowany 

przez Komisję Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich pozytywnie – 5 głosami 

„za”(jednogłośnie), wraz z uwzględnieniem ww. wniosków. 

 

 

 

Radny Bolesław Pudłowski (zastępca przewodniczącego) - Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 

 

1)  

- z działu 750 „Administracja publiczna”, rozdziału 75075 

„Promocja jednostek samorządu terytorialnego” – 1. Wydatki 

bieżące - kwotę 10 000 zł, pomniejszyć o kwotę 4 000 zł, 

- kwotę 4 000 zł przenieść do działu „926 „Kultura fizyczna i sport”, 

rozdziału 92605 „Zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu” – 

1. Wydatki bieżące, w tym: dotacje, 

 

2)  

- z działu 921 „Kultura fizyczna i sport”, rozdziału 92116 

„Biblioteki” – 1. Wydatki bieżące – kwotę 65 000 zł pomniejszyć  

o kwotę 3 000 zł, 

- kwotę 3 000 zł przenieść do działu 926 „Kultura fizyczna i sport” – 

1. Wydatki bieżące – kwotę 44 000 zł zastąpić kwotą 51 000 zł,  

w tym: dotacje kwotę 40 000 zł zastąpić kwotą 47 000 zł. 

 

Wyżej wymienione wnioski zostały przyjęte przez Komisję 5 głosami „za” 

(jednogłośnie). 

 

 

Projekt budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok przygotowany przez Wójta 

Gminy (ZARZĄDZENIE NR I/514/2006 Wójta Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 10 listopada 2006 r. w sprawie przygotowania projektu budżetu Gminy 
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Krościenko Wyżne na 2007 rok wraz z autopoprawkami Wójta) został zaopiniowany 

przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

pozytywnie – 3 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”, wraz z uwzględnieniem 

ww. wniosków. 

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel - Komisja Budżetu i Finansów: 

 

1)  

- z działu 600 „Transport i łączność”, rozdziału 60016 „Drogi 

publiczne gminne” – 1. Wydatki bieżące – pomniejszyć o kwotę 

50 000 zł i zwiększyć wydatki majątkowe o kwotę 50 000 zł oraz 

wprowadzić nowe zadanie inwestycyjne: 

- „Remont i modernizacja ul. Żwirowej” – 20 000 zł, 

- „Remont drogi i budowa chodnika przy ul. Szkolnej” – 

30 000 zł, 

 

2)  

- w dziale 600 „Transport i łączność”, rozdziale 60016 „Drogi 

publiczne gminne” - 2. Wydatki majątkowe – zmniejszyć zadanie 

inwestycyjne „Remont i modernizacja ul. Centralnej i ul. Wspólnej  

w Pustynach” w kwocie 110 000 zł i wprowadzić zadania: 

- „Wykonanie łącznika ul. Wąskiej i ul. Brzozowskiej” – 

60 000 zł, 

- „Wykonanie chodnika przy ul. Centralnej” – 50 000 zł, 

 

3)   

- w § 5 ust. 1 wykreślić pkt 3 w brzmieniu: 

„3) zadanie: 

„Remont i modernizacja ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach”  

w kwocie 200 000 zł”. 

 

Wyżej wymienione wnioski zostały przyjęte przez Komisję 4 głosami „za” 

(jednogłośnie). 

 

 

Projekt budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 rok przygotowany przez Wójta 

Gminy (ZARZĄDZENIE NR I/514/2006 Wójta Gminy Krościenko Wyżne  

z dnia 10 listopada 2006 r. w sprawie przygotowania projektu budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok wraz z autopoprawkami Wójta) został zaopiniowany 

przez Komisję Budżetu i Finansów pozytywnie – 4 głosami „za” (jednogłośnie).  
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W dalszej kolejności realizując punkt 11 przyjętego porządku obrad głos zabrał 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec. Odczytał on UCHWAŁĘ NR 

VII/17/2006 z dnia 14 grudnia 2006 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania projektu budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok (uchwała RIO w załączeniu). 

 

 

 

Następnie o głos został poproszony Jan Kuźnar - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

który zwrócił się do Skarbnika Gminy o ustosunkowanie się do opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Rzeszowie. 

 

 

 

Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że autopoprawki zgłoszone przez Wójta 

Gminy wprowadziły niezbędne korekty wskazane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Rzeszowie. 

 

 

 

Następnie Wójt Gminy – Jan Kuźnar zapoznał obecnych ze swoim stanowiskiem  

w sprawie wniosków Komisji. Stwierdził on, że jego stanowisko do wszystkich 

wniosków zgłoszonych przez Komisje jest raczej pozytywne. W zasadzie mógłby się  

z niektórymi nie zgodzić, lecz dyskusja w chwili obecnej jest zbędna. Ponadto wnioski 

te zmierzają do rozwoju inwestycji na rzecz mieszkańców. Dodał, iż generalnie nie 

wnosi uwag. 

 

 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję dotyczącą projektu budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Jako pierwszy głos zabrał prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec. Stwierdził on,  

iż z projektu budżetu gminy wynika, że wydatki inwestycyjne (majątkowe) wynoszą 

12,72% wydatków budżetu. Zauważył, że w latach poprzednich wydatki te były 

znacznie wyższe. 

 

 

 

Następnie głos zabrała radna Krystyna Lorens. Odniosła się ona do załącznika nr 5 

projektu budżetu gminy tj. „Limit wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  

w latach 2006-2008”. Stwierdziła ona, że główne źródło finansowania inwestycji to 

środki własne. Następnie w imieniu grupy radnych odczytała wniosek, który umożliwi 

finansowanie nie tylko ze środków własnych, ale również pozabudżetowych (wniosek 
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w załączeniu dot. utworzenia nowego zadania w budżecie 2007 r. – „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego ze sztuczną nawierzchnią przy szkole”). Ponadto dodała, że 

wniosek ten został złożony na ręce Wójta Gminy, który popiera ten wniosek,  

z wyjątkiem źródła finansowania. W związku z tym wstępnie zaproponowała, aby 

źródło finansowania tego zadania nastąpiło z działu 921 „Kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego”, rozdziału 92105 „Pozostałe zadania w zakresie kultury”  

lub rozdziału 92109 „Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby”, lub z nadwyżki 

budżetowej.  

 

 

 

Do powyższego wniosku ustosunkowała się Skarbnik Gminy – Izabela Stojak. 

Stwierdziła ona, że nie widzi możliwości zmniejszenia wydatków w dziale 921 

„Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego”, rozdziale 92109 „Domy i ośrodki 

kultury, świetlice i kluby” – wydatki bieżące (są to wynagrodzenia dla orkiestry dętej), 

a także z wydatków majątkowych. Uzasadniła to tym, że rozmawiała przed sesją  

z Wójtem Gminy, aby wprowadził autopoprawkę dot. właśnie tego działu, ponieważ  

w 2006 r. planowane były środki na remont Domu Ludowego w Krościenku Wyżnym 

w kwocie 10 000 zł, ale przez jej nieuwagę nie wprowadzono do projektu budżetu na 

2007 r. tego zadania. Jest to zgodne z przepisami, wpłynął do urzędu rachunek  

w miesiącu grudniu na kwotę 9 133 zł - jest to zobowiązanie, które będzie zapłacone  

w styczniu 2007 r. – po wykonaniu zadania. Natomiast wszystkie inne płatności 

zostały popłacone. Ponadto dodała, że z tego rozdziału ponoszone są wydatki: podatek 

od nieruchomości oraz media. W związku z tym zwróciła się do radnych, aby nie 

zmniejszać tych wydatków. 

 

 

 

W dalszej kolejności Wójt Gminy zwrócił się Przewodniczącego Rady oraz Radcy 

Prawnego Urzędu Gminy. Powołując się na uchwałę w sprawie procedury uchwalania 

budżetu zapytał, czy w tym momencie jest czas na składanie wniosków, ponieważ jego 

zdaniem droga ta została zamknięta. 

 

 

 

Do powyższej wypowiedzi ustosunkował się Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. 

Stwierdził on, że Rada Gminy wprowadziła w procedurze uchwalania budżetu gminy 

zapis, iż radni mają prawo składać wnioski.  

 

 

 

Radca Prawny Jan Kumor stwierdził, że do wniosków zgłoszonych w dyskusji winien 

przedstawić swoje stanowisko Wójt Gminy. 
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Następnie Skarbnik Gminy – Izabela Stojak zaproponowała, aby zmniejszyć wydatki 

w dziale 758 „Różne rozliczenia”, rozdziale 75818 „Rezerwy ogólne i celowe”  

– 1. Rezerwa ogólna z przeznaczeniem na budowę boiska sportowego 

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Krościenku Wyżnym, ponieważ ona 

nie widzi innych możliwości. 

 

 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Jan Kuźnar, który ustosunkował się do wypowiedzi 

przedmówcy. Stwierdził on, iż wyraża zgodę na zmniejszenie wydatków z rezerwy  

z przeznaczeniem na ww. zadanie. 

 

 

 

Radny Jacek Frydrych ustosunkował się do wypowiedzi Skarbnika Gminy  

dot. remontu Domu Ludowego w Krościenku Wyżnym – kwota 10 000 zł. Zauważył 

on, iż z wypowiedzi Skarbnika wnioskuje, że prace zostały wykonane 2006 r., 

natomiast płatność nastąpi w 2007 r. 

 

 

 

Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, iż jest zadowolona z wykonania budżetu 

gminy. Występują pewne braki, ale wszystkie środki możliwe do przekazania na 

remont ul. Centralnej zostaną przekazane. Nadmieniła, że odbył się przetarg na remont 

ul. Centralnej w Pustynach. Była to kwota ok. 150 000 zł. Umowa wpłynęła  

w miesiącu lipcu 2006 r., natomiast faktura końcem miesiąca grudnia 2006 r. i jak 

wynika z faktury termin płatności to 5 styczeń 2007 r. Więc tutaj nastąpiła pewna luka 

(jest to zgodne z prawem). Dodała, iż gdyby posiadała środki to dokonałaby zapłaty, 

ale tych środków nie miała, chyba, że jeszcze wpłynął do budżetu, natomiast 

zobowiązanie występuje. Na pewno kwota zostanie niezapłacona (przejściowo). 

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że w budżecie Gminy środki te były 

zaplanowane, jednakże fizycznie tych środków nie było, ponieważ strona dochodowa 

może być wykonana w mniejszym zakresie. 

 

 

 

Sekretarz Gminy – Jan Omachel stwierdził, że środki te przejdą jako niezrealizowane 

do nadwyżki budżetowej i będą wprowadzone do budżetu 2007 r. 

 

 

 

W dalszej kolejności głos zabrał radny Kazimierz Zygarowicz, który pragnął podzielić 

się własnymi refleksjami o projekcie budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2007 r. 
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Stwierdził on, że w projekcie budżetu na realizację inwestycji w Krościenku Wyżnym 

zaplanowano kwotę 853 059 zł, a na realizację inwestycji w Pustynach 200 000 zł  

tj. mniej niż 20%. Ok. 30% wpływów z podatków dokonują mieszkańcy Pustyn, 

wobec czego nie jest to do końca sprawiedliwe. Jednakże zauważył, iż w danym roku 

można wykonywać więcej inwestycji w danej miejscowości. Natomiast propozycje 

Komisji zmniejszają tę kwotę o 60 000 zł, czyli w tej sytuacji jest to ok. 10% 

planowanych inwestycji w Pustynach. Pozostała część to inwestycje w Krościenku 

Wyżnym. Dodał, iż my jako radni ślubowaliśmy, że będziemy dbać o dobro 

mieszkańców gminy, a nie miejscowości. Wg niego w przyszłości należy zwrócić 

uwagę na te sprawy, ponieważ nie ma najmniejszego sensu skłócać miejscowości.  

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec stwierdził, iż wydaje się, że środki te zostaną 

w całości wydatkowane na inwestycje w Pustynach. Dodał, iż w jednym z poprzednich 

punktów obecnej sesji Rada Gminy wyraziła zgodę na zakup działki w miejscowości 

Pustyny za kwotę 45 000 zł. Potrzeby będą realizowane w miarę możliwości.  

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zauważył, iż na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów 

zauważono wzrost wydatków w dziale 750 „Administracja publiczna”, rozdziale 

75023 „Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu)” – wynagrodzenia  

i pochodne od wynagrodzeń o 14% w stosunku do roku 2006. Natomiast z informacji 

wynika, iż planuje się wzrost wynagrodzeń o 5%. 

 

 

 

Do powyższej wypowiedzi ustosunkował się Sekretarz Gminy – Jan Omachel. 

Stwierdził on, że planuje się dodatkowe zatrudnienie informatyka, ponieważ  

w Urzędzie Gminy wprowadzany jest cały system bloków informatycznych firmy 

ZETO. Wówczas, kiedy uruchomi się całość należy go objąć opieką autorską. Ponadto 

wzrost wydatków w powyższym rozdziale wynika z planowanych do wypłaty nagród 

jubileuszowych. Dodał, iż w chwili obecnej w Urzędzie Gminy Krościenko Wyżne 

zatrudnionych jest 18 osób. 

 

 

 

W dalszej kolejności Wójt Gminy – Jan Kuźnar zgłosił autopoprawkę (na prośbę 

Skarbnika Gminy) w brzmieniu: 

1) w dziale 921 „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego”, rozdziale 92109 

„Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby”: 

- wydatki bieżące zmniejszyć o kwotę 10 000 zł, 

- wprowadzić wydatki majątkowe, w tym: remont Domu Ludowego  

w Krościenku Wyżnym w kwocie 10 000 zł. 
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Pozostali radni nie zabrali głosu w dyskusji dotyczacej projektu budżetu Gminy 

Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

W dalszej kolejności zgodnie z UCHWAŁĄ NR III/15/2006 Rady Gminy Krościenko 

Wyżne z dnia 14 grudnia 2006 r. w sprawie procedury uchwalania budżetu Rada 

Gminy przystąpiła do głosowania jawnego nad wniesionymi wnioskami. 

 

 

 

Wnioski zgłoszone przez Komisję Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich: 

 
1)  

- w dziale 600 „Transport i łączność”, rozdziale 60016 „Drogi 

publiczne gminne” – 1. Wydatki bieżące - kwotę 112 265 zł, 

pomniejszyć o kwotę 20 000 zł i zastąpić kwotą 96 265 zł, 

- kwotę 20 000 zł wprowadzić do działu 801 „Oświata  

i wychowanie”, rozdziału 80104 „Przedszkola” – 1. Wydatki 

bieżące, w tym: dotacje – kwotę 93 900 zł, zastąpić kwotą  

113 900 zł, 

- w § 9 kwotę 71 900 zł, zastąpić kwotą 91 900 zł. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

2)  

- z działu 926 „Kultura fizyczna i sport”, rozdziału 92605 „Zadania 

w zakresie kultury fizycznej i sportu” – 1. Wydatki bieżące – kwotę 

44 000 zł zmniejszyć o 2 000 zł i przenieść na dotacje, a kwotę 

40 000 zł zastąpić kwotą 42 000 zł. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

3)  

- z działu 750 „Administracja publiczna”, rozdziału 75075 

„Promocja jednostek samorządu terytorialnego” – 1. Wydatki 

bieżące – kwotę 10 000 zł pomniejszyć o kwotę 1 000 zł i zastąpić 

kwotą 9 000 zł, 

- kwotę 1 000 zł przenieść do działu 851 „Ochrona zdrowia”, 

rozdziału 85149 „Programy profilaktyki zdrowotnej” – 1. Wydatki 
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bieżące - kwotę 6 000 zł zamienić na kwotę 7 000 zł (dot. badań 

profilaktycznych prowadzonych na terenie gminy). 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

 

 

Wnioski zgłoszone przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska: 

 

1)  

- z działu 750 „Administracja publiczna”, rozdziału 75075 

„Promocja jednostek samorządu terytorialnego” – 1. Wydatki 

bieżące - kwotę 10 000 zł (10 000 zł – 1 000 zł = 9 000 zł), 

pomniejszyć o kwotę 4 000 zł, 

- kwotę 4 000 zł przenieść do działu „926 „Kultura fizyczna i sport”, 

rozdziału 92605 „Zadania w zakresie kultury fizycznej  

i sportu” – 1. Wydatki bieżące, w tym: dotacje (40 000 zł + 2 000 zł 

+ 4 000 zł = 46 000 zł). 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 

 

 

2)  

- z działu 921 „Kultura fizyczna i sport”, rozdziału 92116 

„Biblioteki” – 1. Wydatki bieżące – kwotę 65 000 zł pomniejszyć  

o kwotę 3 000 zł, 

- kwotę 3 000 zł przenieść do działu 926 „Kultura fizyczna i sport” – 

1. Wydatki bieżące – kwotę 44 000 zł (46 000 zł + 3 000 zł = 

49 000 zł) zastąpić kwotą 51 000 zł, w tym: dotacje kwotę  

40 000 zł zastąpić kwotą 47 000 zł (49 000 zł). 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 12 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

Wnioski Komisji Budżetu i Finansów: 

 

1)  

- z działu 600 „Transport i łączność”, rozdziału 60016 „Drogi 

publiczne gminne” – 1. Wydatki bieżące – pomniejszyć o kwotę 

50 000 zł i zwiększyć wydatki majątkowe o kwotę 50 000 zł oraz 

wprowadzić nowe zadanie inwestycyjne: 



 25 

- „Remont i modernizacja ul. Żwirowej” – 20 000 zł, 

- „Remont drogi i budowa chodnika przy ul. Szkolnej” – 

30 000 zł”. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 13 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 

 

 

2)  

- w dziale 600 „Transport i łączność”, rozdziale 60016 „Drogi 

publiczne gminne” - 2. Wydatki majątkowe – zmniejszyć zadanie 

inwestycyjne „Remont i modernizacja ul. Centralnej i ul. Wspólnej  

w Pustynach” w kwocie 110 000 zł i wprowadzić zadania: 

- „Wykonanie łącznika ul. Wąskiej i ul. Brzozowskiej” – 

60 000 zł, 

- „Wykonanie chodnika przy ul. Centralnej” – 50 000 zł, 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 12 głosami „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. 

 

 

3)  

- w § 5 ust. 1 wykreślić pkt 3 w brzmieniu: 

„3) zadanie: 

„Remont i modernizacja ul. Centralnej i Wspólnej w Pustynach”  

w kwocie 200 000 zł”. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 8 głosami „za”, przy 6 „wstrzymujących się”. 

 

 

 

Wniosek radnej Krystyny Lorens: 

 

1) zmniejszyć wydatki w dziale 758 „Różne rozliczenia”, rozdziale 75818 

„Rezerwy ogólne i celowe” – 1. Rezerwa ogólna o kwotę 6 000 zł, 

2) zwiększyć wydatki w dziale 801 „Oświata i wychowanie”, rozdziale 80101 

„Szkoły podstawowe”, wprowadzając – 2. Wydatki majątkowe, w tym: budowa 

boiska sportowego wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej w Krościenku 

Wyżnym w kwocie 6 000 zł.  

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęła 

powyższy wniosek 14 głosami „za” (jednogłośnie). 
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Następnie przystąpiono do przegłosowania projektu budżetu Gminy Krościenko 

Wyżne na 2006 r. wraz z przyjętymi wnioskami. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne  

14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ NR V/26/2006 w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok (uchwała  

w załączeniu). 

 

 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził 10-minutową 

przerwę w posiedzeniu w godz. 13
45

-13
55

. 

 

 

 

 

Ad. 12 

 W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach: 

Krościenko Wyżne i Pustyny. 

 

 

 

Projekt przedmiotowej uchwały, który zawiera zapisy dotyczące zarządza wyborów 

sołtysów i rad sołeckich w sołectwach: Krościenko Wyżne i Pustyny w terminie do 

dnia 31 stycznia 2007 roku omówił Sekretarz Gminy – Jan Omachel. Ponadto 

stwierdził on, że zgodnie z UCHWAŁĄ NR V/38/2003 Rady Gminy Krościenko 

Wyżne z dnia 25 kwietnia 2003 r. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Krościenko 

Wyżne oraz UCHWAŁĄ NR V/39/2003 Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia  

25 kwietnia 2003 r. w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Pustyny Rada Gminy, 

zarządza się wybory sołtysów i rad sołeckich w terminie do dwóch miesięcy po 

terminie wyborów do Rady Gminy. W związku z tym, że wybory do Rady Gminy 

odbyły się 12 listopada 2006 r., wybory sołtysów i rad sołeckich należy zarządzić  

w terminie do dnia 12 stycznia 2007 r. Wybory przeprowadza się w terminie i miejscu 

określonym w zarządzeniu Wójta. Zarządzenie określa również porządek zebrania. 

Planuje się zwołanie zebrania wiejskiego w sołectwie Krościenko Wyżne (Dom 

Ludowy Krościenko Wyżne) w dniu 28 stycznia 2007 r. oraz w sołectwie Pustyny 

(Dom Ludowy Pustyny) w dniu 21 stycznia 2007 r. 
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W otwartej dyskusji dot. projektu uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów  

i rad sołeckich w sołectwach: Krościenko Wyżne i Pustyny radni nie zgłosili 

wniosków i uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca 

głosowania jawnego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła jednogłośnie  

(14 głosami „za”) UCHWAŁĘ NR V/27/2006 w sprawie zarządzenia 

wyborów sołtysów i rad sołeckich w sołectwach: Krościenko Wyżne  

i Pustyny (uchwała w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 13 

 W następnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Głos oddano Wójtowi Gminy – Janowi Kuźnarowi, który przedstawił obecnym projekt 

przedmiotowej uchwały tj.: 

- diagnozę stanu problemów alkoholowych i zasobów pozwalających  

na prowadzenie działań profilaktycznych w gminie, 

- mapę problemów alkoholowych, 

- zadania profilaktyczne, 

- zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób 

uzależnionych od alkoholu, 

- udzielenie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe pomocy 

psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą  

w rodzinie, 

- prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej  

w zakresie rozwiązywania problemów alkoholowych, przeciwdziałania 

narkomanii, w szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie 

pozalekcyjnych zajęć sportowych, a także działań na rzecz dożywiania 

dzieci uczęszczających w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych, 

- podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów art. 13
1
 i 15 

ustawy oraz występowania przed sądem w charakterze oskarżyciela 

publicznego, 

- zasady wynagradzania członków Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, 
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- kontrolę realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, 

- preliminarz do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok  

– 19 zadań  na kwotę 30 000 zł tj.: 

- szkolenie członków Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, nauczycieli, wychowawców, pracowników 

socjalnych – 800 zł, 

- prowadzenie Punktu Konsultacyjno – Informacyjnego  

– 720 zł, 

- posiedzenia Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych – 1 704 zł, 

- wydawanie opinii w przedmiocie zezwolenia na sprzedaż 

alkoholu pod względem zgodności lokalizacji punktów 

sprzedaży alkoholu z uchwałami Rady Gminy – bez kosztów, 

- prowadzenie kontroli rynku sprzedaży alkoholu na terenie 

Gminy Krościenko Wyżne – 1 000 zł, 

- podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem 

przepisów art. 13
1
 i 15 ustawy oraz występowanie przed sądem 

w charakterze oskarżyciela publicznego – bez kosztów, 

- podejmowanie działań zmierzających do poddania się leczeniu 

odwykowemu osób uzależnionych od alkoholu, profilaktyka  

w tym zakresie – 1 200 zł, 

- wynagrodzenie dla Pełnomocnika – 3 000 zł, 

- wyposażenie w materiały dydaktyczno – naukowe – 500 zł, 

- promowanie kampanii „zachowaj trzeźwy umysł” – program 

profilaktyczny – 600 zł, 

- organizowanie rodzinnych imprez sportowych – 400 zł, 

- organizowanie wycieczek (do teatru, kina itp.) – 500 zł, 

- programy profilaktyczne – 2 000 zł, 

- wypoczynek letni i zimowy – 2 500 zł, 

- wyposażenie placów rekreacyjno-sportowych – 10 000 zł, 

- udział w rekolekcjach i seminariach trzeźwościowych – 650 zł, 

- zorganizowanie imprezy integracyjnej „Opłatek 2007 r.” 

promującej trzeźwość w Gminie Krościenko Wyżne – 300 zł, 

- terapia i rehabilitacja osób z problemem alkoholowym – 

wparcie lecznictwa odwykowego – 526 zł. 

- zajęcia rekreacyjno-sportowe – 3 600 zł. 

W dalszej kolejności projektodawca złożył autopoprawkę, aby w załączniku 

„Preliminarz do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok”: 

1) w pkt 15 kwotę „10 000 zł”, zastąpić kwotą „10 436 zł”, 

2) rubryka „RAZAM” otrzymałaby brzmienie: „30 436 zł”, 

3) w pkt 15 rubryka „Czas, miejsce” otrzymałaby brzmienie: „działka 

gminna po stronie północnej i południowej”. Jako uzasadnienie Wójt 

Gminy stwierdził, że na placu rekreacyjno-sportowym po stronie 
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północnej znajduje się altana drewniana, którą należy zadaszyć.  

W związku z powyższym należy wydzielić środki na wykonanie tego 

zadania. 
 

 

 

Następnie radny Kazimierz Zygarowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury  

i Spraw Obywatelskich stwierdził, że Komisja na swym posiedzeniu w dniu  

22 grudnia 2006 r. 5 głosami „za” (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok,  

wraz z przyjętym wnioskiem. Komisja wnioskuje (5 głosami „za” – jednogłośnie),  

aby w załączniku „Preliminarz do Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok”: 

1) w pkt 1 preliminarza (szkolenie członków Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, nauczycieli, wychowawców, pracowników 

socjalnych) zmniejszyć wydatki o kwotę 500 zł (tj. kwotę 800 zł, 

zastąpić kwotą 300 zł), 

2) zwiększyć wydatki w pkt 14 (wypoczynek letni i zimowy) o kwotę  

500 zł (tj. kwotę 2 500 zł, zastąpić kwotą 3 000 zł). 

 

 

 

W otwartej dyskusji jako pierwszy głos zabrał radny Paweł Lorens, który skierował 

pytanie do Wójta Gminy. Zapytał on, czy w Gminie Krościenko Wyżne prowadzone 

są statystyki, które pozwalają nam ocenić spożycie alkoholu np. w porównaniu do lat 

poprzednich. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, iż biorąc po uwagę 

wpływy z opłat za wydanie zezwoleń na sprzedaż alkoholu należy stwierdzić, że 

spożycie maleje. W ostatnim czasie zlikwidowany został bar przy ul. Polnej  

w Krościenku Wyżnym, w którym prowadzono sprzedaż napojów alkoholowych. 

Sprzedaż alkoholu do spożycia w miejscu sprzedaży prowadzona jest również w barze 

przy ul. Północnej w Krościenku Wyżnym. Jednakże z uwagi na sprzeciw 

mieszkańców w zakresie zakłócania porządku w obrębie baru, Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zajmie się tym problemem.  

 

 

 

Następnie radna Krystyna Lorens odniosła się do wypowiedzi Wójta Gminy w kwestii 

potrzeby wykonania zadaszenia altany drewnianej znajdującej się na placu-

rekreacyjno-sportowym na stronie północnej Krościenka Wyżnego. Poparła 

autopoprawkę Wójta Gminy. Dodała, iż nie zgłosiła wniosku na posiedzeniu Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich w tym zakresie, ponieważ słyszała głosy, że 

większość środków przeznacza się na plac po stronie północnej.  
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W dalszej kolejności głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec. 

Zapytał on, czy dysponujemy danymi w zakresie liczby osób z terenu naszej gminy 

nadużywających alkohol. 

 

 

Odpowiadając Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że na sesji, na której będzie 

przyjmowane sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2006 r. - Pełnomocnik przedstawi 

przedmiotowe dane.  

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał o programy profilaktyczne w kwocie 2 000 zł, 

zawarte w pkt 13 załącznika „Preliminarz do Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne  

na 2007 rok”. Zainteresowany był na czym polega realizacja tego programu i przez 

kogo jest prowadzona.  

 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że powyższą kwotę 

planuje się przeznaczyć na występy teatralne propagujące wzrost świadomości  

w zakresie uzależnień dla dzieci klas I-III i IV-VI Publicznej Szkoły Podstawowej  

im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym i młodzieży Publicznego Gimnazjum  

w Krościenku Wyżnym. 

 

 

 

Radna Grażyna Prugar-Gołda zapytała, czy jest prowadzona kontrola placówek 

handlowych w zakresie sprzedaży alkoholu osobom nieletnim. Dodała, iż była 

świadkiem rozmowy chłopców w wieku ok. 14-15 letnich, którzy stwierdzili, że 

alkohol kupują im osoby pełnoletnie. Zauważyła, iż ma miejsce problem 

wychowawczy naszych uczniów. 

 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy głos zabrał Wójt Gminy  

– Jan Kuźnar. Stwierdził on, że kontrole prowadzone są w sklepach i barach 

prowadzących sprzedaż napojów alkoholowych przez Komendę Miejską Policji  

w Krośnie oraz dzielnicowego. Jednakże brak jest kontroli w późnych godzinach 

wieczornych. W tej sprawie prowadził rozmowy z Komendą Miejską Policji  

w Krośnie, ale z reguły kontrole nocne ograniczają się do kontroli trzeźwości 

kierowców. Ponadto dodał, że planuje się rozszerzenie składu Gminnej Komisji  

ds. Przeciwdziałania i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 
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Krościenko Wyżne. Jednakże członkowie Komisji nie posiadają uprawnień 

kontrolnych. Planuje się również prowadzanie kontroli w szerszym zakresie  

i o różnych porach dnia oraz zorganizowanie narady z osobami zajmującymi się 

sprzedażą napojów alkoholowych, której celem byłoby przedstawienie informacji  

o sankcjach w przypadku naruszenia przepisów. Mówca na zakończenie dodał, że 

należy przeprowadzić kontrole w zakresie nielegalnej sprzedaży napojów 

alkoholowych prowadzonej na terenie gminy, ponieważ są sygnały, iż cudzoziemcy 

przywożą i sprzedają alkohol. 

 

 

 

Następnie o głos poprosił Edward Bargiel – inspektor Urzędu Gminy, który 

uzupełniając wypowiedz przedmówcy stwierdził, iż wydając zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych informujemy o sankcjach prawnych wynikających  

z art. 18 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

Dodał, iż dorośli dostrzegając naganne zachowanie nieletnich nie reagują. Jego 

zdaniem spożycie alkoholu nie spada, dochody z tego tytułu znajdują się na tym 

samym poziomie.  

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec stwierdził, że jego zdaniem w ostatnim czasie 

kwestia sprzedaży napojów alkoholowych i jego spożycia w barach na terenie naszej 

gminy uległa poprawie. 

 

 

 

Radny Krzysztof Podkul zgodził się z przedmówcą. Wg niego te same osoby 

spożywają alkohol i to w miejscach publicznych. Zapytał, czy istnieje możliwość 

określenia obszaru, na którym nie można spożywać napojów alkoholowych (parking 

Domu Ludowego w Pustynach).  

 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że parking Domu Ludowego w Pustynach jest 

miejscem publicznym, gdzie uchwała Rady Gminy zakazuje spożywania napojów 

alkoholowych. Ponadto dodał, iż Rada Gminy ustala w drodze uchwały zasady 

usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży napojów alkoholowych (100mb  

od miejsca użyteczności publicznej). 

 

 

 

Sekretarz Gminy – Jan Omachel stwierdził, że na podstawie obowiązujących 

przepisów można egzekwować (wyciągać sankcje) z tytułu spożywania napojów 

alkoholowych przy Domu Ludowym w Pustynach. 
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Ponownie głos zabrał radny Zdzisław Omachel. W nawiązaniu do wypowiedzi Wójta 

Gminy w zakresie kontroli sprzedaży i spożywania napojów alkoholowych poprosił, 

aby osoby kontrolujące zwróciły uwagę na spożywanie przez młodzież napojów 

alkoholowych np. w zaroślach. Jego zdaniem dzielnicowy powinien sprawdzać te 

miejsca. Podsumowując dyskusję poprosił o informację dot. liczby przeprowadzonych 

przez Komendę Policji w Krośnie kontroli w 2006 r. w zakresie sprzedaży alkoholu. 

 

 

 

Następnie radny Paweł Lorens poinformował obecnych, iż sygnalizował Wójtowi 

Gminy, iż w „Małej Dębinie” wybudowany został mały szałas, w którym odbywają się 

nocne imprezy przy udziale młodzieży, która spożywa alkohol. Stwierdził, iż problem 

ten zgłosili mieszkańcy zamieszkujący w sąsiedztwie „Małej Dębiny”. Dodał, iż Wójt 

Gminy obiecał, że zajmie się rozwiązaniem tego problemu.  

 

 

 

Podsumowując dyskusję głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec, 

który stwierdził, że należy zmobilizować Komendę Policji w Krośnie do 

przeprowadzania częstszych kontroli na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

 

Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok, wobec czego prowadzący 

posiedzenie zamknął przedmiotową dyskusję.  

 

 

 

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania nad wnioskiem zgłoszonym 

przez Komisję Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich w brzmieniu:  

- w załączniku „Preliminarz do Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne  

na 2007 rok”: 

1) w pkt 1 preliminarza (szkolenie członków Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych, nauczycieli, wychowawców, pracowników 

socjalnych) zmniejszyć wydatki o kwotę 500 zł (tj. kwotę 800 zł, 

zastąpić kwotą 300 zł), 

2) zwiększyć wydatki w pkt 14 (wypoczynek letni i zimowy) o kwotę  

500 zł (tj. kwotę 2 500 zł, zastąpić kwotą 3 000 zł). 

 

 

„Za” przyjęciem ww. wniosku głosowało 14 radnych (jednogłośnie), wobec czego 

wniosek został przyjęty. 
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W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne w głosowaniu jawnym 

przeprowadzonym przez Przewodniczącego Rady Gminy 14 głosami „za” 

(jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ NR V/28/2006 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok (uchwała  

w załączeniu). 

 

 

 

 

Ad. 14 

 W dalszej kolejności Rada Gminy Krościenko Wyżne przystąpiła do podjęcia 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok. 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie oddał głos Janowi Omachlowi - Sekretarzowi Gminy, który  

przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok. Kolejno 

omówił on: 

1) podstawy prawne, 

2) główne cele Gminnego Programu, 

3) odbiorców Gminnego Programu, 

4) źródła finansowania, 

5) strategię Gminnego Programu tj.: 

- zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla 

osób uzależnionych i osób zagrożonych uzależnieniem, 

- udzielenie rodzinom, w których występują problemy narkomanii, 

pomocy psychospołecznej i prawnej, 

- prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej 

oraz szkoleniowej w zakresie rozwiązywania problemów narkomanii,  

w szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie zajęć 

sportowo-rekreacyjnych dla uczniów, a także działań na rzecz 

dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach 

opiekuńczo – wychowawczych i socjoterapeutycznych, 

- realizatorów Gminnego Programu, 

6) preliminarz do Gminnego Programu w kwocie 1 000 zł, składający się  

z następujących zadań: 

- szkolenie nauczycieli wychowawców, pracowników socjalnych – bez 

kosztów, 

- prowadzenie Punktu Konsultacyjno – Informacyjnego – bez kosztów, 

- wyposażenie w materiały dydaktyczno – naukowe – 500 zł,, 

- organizowanie rodzinnych imprez sportowych – bez kosztów, 

- programy profilaktyczne dla dzieci i młodzieży – 500 zł. 
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Mówca dodał, że obowiązek uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii (nie łącznie z Gminnym Programem Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych) narzuciła Regionalna Izba Obrachunkowa w Rzeszowie 

Zespół zamiejscowy w Krośnie. 

 

 

 

Następnie Wójt Gminy – Jan Kuźnar złożył autopoprawkę w brzmieniu: 

- w rozdziale 5 „Strategia Gminnego Programu”, oznaczenie IV „Realizatorami 

Gminnego Programu są:”: 

   - pkt 10 otrzymuje brzmienie:  

   „10) Parafia Rzymsko-Katolicka w Krościenku Wyżnym i Pustynach,”, 

  - dotychczasowy pkt 10 oznaczyć jako 11.  

 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich – Kazimierzowi Zygarowiczowi, który 

poinformował radnych, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 22 grudnia  

2006 r. pozytywnie 5 głosami „za” (jednogłośnie) zaopiniowali projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2007 rok. Ponadto dodał, iż Komisja uważa, że w przyszłości 

należy opracować jeden, wspólny program tj. Gminny Program Przeciwdziałania 

Narkomanii oraz Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne. Jako uzasadnienie stwierdził,  

że problematyka tych programów jest ściśle powiązana i w Gminie Krosno 

opracowano jeden program. W przypadku zalegalizowania uchwały Rady Miasta 

Krosno przez organ nadzoru, Komisja proponuje opracowywanie wspólnego 

programu. 

 

 

 

W otwartej przez Przewodniczącego Rady – Antoniego Dębca dyskusji dot. projektu 

omawianej uchwały radni nie zgłosili wniosków i uwag. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła UCHWAŁĘ 

NR V/29/2006 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne na 2007 rok 

(uchwała w załączeniu). 
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Ad. 15 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Skarbnikowi Gminy – Izabeli Stojak. 

Stwierdziła ona, że projekt niniejszej uchwały jest ostatnim w tym roku, a zmiany 

wynikają z realizacji budżetu. Następnie przeprosiła radnych, iż projekt uchwały  

w sprawie zmian w budzicie Krościenko Wyżne na 2006 rok nie został zaopiniowany 

przez Komisję Budżetu i Finansów, ponieważ został Komisji za późno dostarczony.  

W dalszej kolejności omówiła projekt przedmiotowej uchwały. Stwierdziła ona, że: 

- zwiększa się plan dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2006 rok o kwotę 19 084 zł w następujących działach i źródłach 

dochodów: 

- w dziale 756 klasyfikacji budżetowej w kwocie 8 634 zł, w tym: podatek 

od nieruchomości – od osób prawnych (dodatkowa deklaracja – 

Rzeszowski Zakład Energetyczny), 

- w dziale 852 klasyfikacji budżetowej w kwocie 3 450 zł, w tym: środki 

na dofinansowanie własnych zadań bieżących gmin (związków gmin), 

powiatów (związków powiatów), samorządów województw pozyskane  

z innych źródeł, 

- w dziale 900 klasyfikacji budżetowej w kwocie 7 000 zł, w tym: 

- wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jednostki 

samorządu terytorialnego na podstawie odrębnych ustaw – opłaty 

za wywóz odpadów komunalnych – 6 500 zł (wysłano 

upomnienia i wpłynęły dochody z tego tytułu), 

- wpływy z różnych opłat – 500 zł, 

- zmniejsza się plan dochodów budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2006 rok o kwotę 15 634 zł w następujących działach i źródłach 

dochodów: 

- w dziale 756 klasyfikacji budżetowej w kwocie 15 507 zł, w tym: 

- podatek od nieruchomości – 12 843 zł (dochody będą 

niewykonane), 

- podatek rolny – 1 264 zł, 

- wpływy z opłaty eksploatacyjnej – 1 400 zł, 

- w dziale 852 klasyfikacji budżetowej w kwocie 127 zł, w tym: wpływy  

z usług – częściowa odpłatność za usługi opiekuńcze, 

- zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Krościenko Wyżne  

na 2006 rok o kwotę 3 450 zł, w rozdziale 85219 – wydatki bieżące (zakup 

komputera do GOPS), 

- w dziale 600 „Transport i łączność”, rozdziale 60016 „Drogi publiczne 

gminne” zmniejsza się wydatki bieżące, a zwiększa się wydatki majątkowe 

o kwotę 41 000 zł - zadanie inwestycyjne o nazwie: „Budowa chodnika przy 

ul. Marynkowskiej w Krościenku Wyżnym”. 
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Skarbnik Gminy zauważyła, że część wydatków było przewidzianych na remont  

ul. Marynkowskiej w wydatkach bieżących np. usługi koparką, a później w pewnym 

stopniu pojawiły w budżecie środki na wykonanie chodnika przy ul. Marynkowskiej. 

Kwota 41 000 zł to nie jest wprowadzenie nowych środków, ponieważ środki te 

zostały zapłacone z wydatków bieżących. Jednakże w związku z tym, że jest to środek 

trwały, wydatki nie mogą być dokonane z wydatków bieżących lecz z wydatków 

majątkowych. Dodała, iż zauważyła przejeżdżając ul. Marynkowską, że ma miejsce 

pewna nieścisłość, ponieważ budowa chodnika nie może być realizowana z wydatków 

bieżących. W związku z tym, że nie odbywały się posiedzenia Rady Gminy, nie mogła 

tego wcześniej wprowadzić. Ponadto poinformowała obecnych, że łączny koszt 

remontu ul. Marynkowskiej wynosi ok. 75 000 zł – z wydatków bieżących. 

 

 

 

W otwartej dyskusji w zakresie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Krościenko Wyżne na 2006 rok głos zabrał prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec. 

Zauważył on, że z informacji Skarbnika Gminy wynika, iż zadanie „Budowa chodnika 

przy ul. Marynkowskiej w Krościenku Wyżnym” wyniosło ok. 75 000 zł. W związku  

z tym skierował pytanie do Wójta Gminy, czy zostało zawarte porozumienie ze 

Starostwem Powiatowym w Krośnie w sprawie przejęcia do wykonania tego zadania. 

Ponadto zainteresował był, czy Starostwo Powiatowe w Krośnie partycypowało  

w kosztach budowy. 

 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że w latach 

wcześniejszych zostało zawarte porozumienie ze Starostwem Powiatowym w Krośnie 

dot. budowy ul. Północnej, ul. Południowej i ul. Marynkowskiej w Krościenku 

Wyżnym i to porozumienie jest ważne. Starostwo Powiatowe: zakupiło plastikowe 

rury, wykonało kolektor, przekazało 6 samochodów otaczaka na zasypanie rowów. 

Ponadto wykonało cały ciąg drogi z prawej strony, jadąc w kierunku Korczyny. 

 

 

 

Ponownie głos zabrał Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec. Zapytał on o kwotę 

3 450 zł zaplanowaną w projekcie omawianej uchwały w dziale 852 „Pomoc 

społeczna”, rozdziale 85219 „Ośrodki pomocy społecznej” – wydatki bieżące. 

 

 

 

Udzielając odpowiedzi Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że są to środki 

pozabudżetowe – utrzymanie POMOSTU (zakup komputera do GOPS). Ponadto 

dodała, iż prawdopodobnie zaistnieje potrzeba wydzielenia obsługi księgowej 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krościenku Wyżnym z Urzędu Gminy 

Krościenko Wyżne. Poinformowała również obecnych, że w GOPS zatrudnionych jest 

dwóch pracowników socjalnych oraz dwóch pracowników zajmujących się sprawami 
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zasiłków rodzinnych oraz kierownik (pełne etaty). W chwili obecnej księgowość 

GOPS prowadzą pracownicy Urzędu Gminy. Jednakże zachodzi konieczność 

zatrudnienia księgowej w wymiarze ½ lub 1 etatu do obsługi tej jednostki. Sprawy  

z zakresu zasiłków rodzinnych są finansowane przez wojewodę i należy zdecydować, 

czy pozostaną dwa pełne etaty, czy też zostaną one zmniejszone. Stwierdziła, że  

o rozstrzygnięciu tych kwestii z pewnością poinformuje radnych Wójt Gminy. Dodała, 

iż koszty nie będą wyższe - w ramach tych środków powinno się to wszystko 

zamknąć. 

 

 

 

Następnie z prawa do głosu skorzystała radna Krystyna Lorens. Zapytała ona  

o wpływy z różnych opłat wpisane w projekcie przedmiotowej uchwały jako 

zwiększenie dochodów w dziale 900 „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” 

w kwocie 500 zł.  

 

 

 

Odpowiadając Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, że są to dochody z tytułu 

wysłanych upomnień – koszt jednego upomnienia wynosi 8,80 zł. Dodała, iż przy 

uchwaleniu budżetu nie wprowadza tego źródła dochodu.  

 

 

 

Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zauważył, że Skarbnik Gminy przy omawianiu 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2006 r. 

stwierdziła, że planuje się zwiększenie dochodów w źródle dochodu – opłaty za 

wywóz odpadów komunalnych. W związku z tym zapytał, czy podejmowane są 

działania zgodnie z ustawą o postępowaniu egzekucyjnym w administracji wobec 

osób, które nie płacą za śmieci. 

 

 

 

Skarbnik Gminy – Izabela Stojak stwierdziła, iż zgodnie z wyjaśnieniami Radcy 

Prawnego oraz pracownika zajmującego się opłatami od chwili przeprowadzenia 

referendum będzie możliwość egzekwowania opłat za śmieci. Dodała, że na tej 

pozycji występuje wiele zaległości, pomimo, iż stosowane są umorzenia dla osób np. 

korzystających z pomocy społecznej. 

 

 

 

Następnie radny Zdzisław Omachel – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

stwierdził, że Komisja nie wydała opinii do projektu uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Krościenko Wyżne na 2006 rok, ponieważ posiedzenie odbyło się 

w dniu dzisiejszym, a projekt został dostarczony również w dniu dzisiejszym.  
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Pozostali radni nie zgłosili wniosków i uwag, wobec czego prowadzący posiedzenie 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem omawianej uchwały. 

 

 

 

 

W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania jawnego 

Rada Gminy Krościenko Wyżne 9 głosami „za” i 5 „wstrzymującym się” podjęła 

UCHWAŁĘ NR V/30/2006 w sprawie zmian w budżecie Gminy Krościenko 

Wyżne na 2006 rok (uchwała w załączeniu). W głosowaniu uczestniczyło  

14 radnych. 

 

 

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec zarządził 10-minutową 

przerwę w posiedzeniu w godz. 15
10

-15
20

. 

 

 

 

 

Ad. 16 

 W dalszej kolejności przystąpiono do realizacji punktu szesnastego przyjętego 

porządku obrad w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania.”  

 

 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Bolesław Pudłowski. Poruszył on temat, o którym 

mówił na poprzedniej sesji tj. segregacji odpadów komunalnych. Dodał, iż mieszkańcy 

gminy pytają o termin wprowadzenia systemu segregacji odpadów komunalnych 

prowadzonych na terenie Gminy Krościenko Wyżne, który zgodnie z regulaminem 

powinien być podany w IV kwartale br. Stwierdził, że pojawiały się informacje,  

iż worki do segregacji odpadów zostaną zakupione przez Urząd Gminy i przekazane 

mieszkańcom wraz z oznaczeniem. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy – Jan Kuźnar 

stwierdził, że w miesiącu styczniu 2007 r. rozpoczniemy segregację odpadów 

komunalnych. Najpóźniej do dnia 10 stycznia 2007 r. mieszkańcy gminy otrzymają 

ulotki dot. segregacji tj. jak zaopatrzyć się w worki, jak je opisywać. Zajmiemy się 

również ewidencjonowaniem worków z segregowanymi odpadami. Dodał, iż istnieje 

możliwość zakupu worków przez Gminę Krościenko Wyżne, jednakże Rada Gminy 

powinna zdecydować czy byłyby one przekazane mieszkańcom odpłatne, czy też 

nieodpłatnie. Ponadto stwierdził, że sklepach będą dostępnie worki koloru żółtego, 

natomiast oznakowanie każdy mieszkaniec otrzyma indywidualnie do domu  
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- z odpowiednim numerem i pieczęcią Urzędową Gminy Krościenko Wyżne. 

Mieszkańcy zobowiązani będą jedynie do wpisania numeru ewidencyjnego  

i przyklejenia znaczka na worek oraz wystawienia worka w określonych dniach przy 

wjeździe na ich posesję.  

 

 

 

W dalszej kolejności o głos poprosił radny Waldemar Podkul. Stwierdził on, iż są 

osoby, które nie podłączyły budynków do kanalizacji sanitarnej, nie partycypowały  

w kosztach jej budowy, a ścieki wylewają na łąkę. Zapytał, czy były prowadzone 

kontrole gospodarstw domowych, które nie przystąpiły do kanalizacji sanitarnej.  

Wg niego osoby, które mają zbiorniki bezodpływowe powinny okazywać dokument 

potwierdzający wywóz ścieków ciekłych na oczyszczalnię.  

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi radnego Waldemara Podkula, Wójt Gminy  

– Jan Kuźnar stwierdził, że były kontrolowane posesje, na których znajdują się 

zbiorniki bezodpływowe, a także kontrolowano podłączenia do kanalizacji. Są również 

nieruchomości, na których nie ma ani kanalizacji, ani przydomowych szamb  

– dot. to głownie starych budynków. Dodał, iż sporządzono stosowny wykaz, więc  

w 2007 r. Urząd Gminy wystąpi do osób, które nie przystąpiły do kanalizacji 

sanitarnej o przedstawienie umów zawartych z podmiotem uprawnionym do wywozu 

zawartości zbiorników bezodpływowych, a także rachunków - potwierdzeń zapłaty za 

dokonywanie tych czynności. Podobna procedura zostanie przeprowadzona wobec 

osób, które nie płacą za wywóz i utylizację stałych odpadów komunalnych (śmieci). 

 

 

Do dyskusji włączył się Przewodniczący Rady – Antoni Dębiec, który stwierdził, że 

uchwalony przez Radę Gminy regulamin utrzymania czystości i porządku w Gminie 

Krościenko Wyżne szczegółowo reguluje te sprawy i jego postanowienia z pewnością 

zostaną realizowane. 

 

 

 

Radna Grażyna Prugar-Gołda zapytała, jak często opróżniane są kosze uliczne 

usytuowane przy ul. Południowej w Krościenku Wyżnym.  

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że raz w tygodniu,  

w poniedziałki firma świadcząca usługi w zakresie odbioru i utylizacji stałych 

odpadów komunalnych ma obowiązek opróżniania koszy ulicznych. Egzekwowane to 

jest bardzo rygorystycznie. Dodatkowo w okresie letnim, wówczas gdy zatrudnione są 

osoby w ramach prac publicznych czynności te wykonywane są częściej.  
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Radna Bernadeta Folta złożyła wniosek o podjęcie prac związanych z możliwością 

budowy chodnika przy ul. Rzeszowskiej w Krościenku Wyżnym i ul. Dukielskiej  

w Pustynach. Stwierdziła, że mieszkańcy gminy zgłaszają tę potrzebę uzasadniając,  

iż jest to bardzo ruchliwa ulica, po której uczęszczają dzieci do szkoły. Ponadto 

zauważyła, że Wójt Gminy stwierdził, iż w przyszłości zamierza poszerzyć skład 

Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Zaproponowała, aby 

w składzie tej komisji znalazła się osoba profesjonalna tj. P. Zuzak, który zajmuje się 

konsultacjami zakresie problemów alkoholowych. 

 

 

Ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy Wójt Gminy - Jan Kuźnar 

stwierdził, iż nie widzi przeszkód, aby w składzie Gminnej Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych znalazł się P. Zuzak, który ściśle 

współpracuje z Pełnomocnikiem ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholach. Dodał, 

iż Wójt Gminy posiada kompetencje w zakresie powołania składu tej Komisji. Sądzi, 

iż Pełnomocnik – P. Liput przedstawi propozycje w zakresie składu tej Komisji, czy 

też jej rozszerzenia. Ponadto mówca stwierdził, że ul. Rzeszowska i ul. Dukielska są to 

drogi krajowe.  

 

 

Do dyskusji włączył się Edward Bargiel – inspektor Urzędu Gminy. Stwierdził on, że 

Urząd Gminy Krościenko Wyżne zwrócił się do Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

w Rzeszowie w sprawie wykonania chodnika przy tych ulicach. Wójt Gminy 

deklarował, że nasza gmina będzie partycypować w kosztach związanych  

z wykonawstwem, natomiast Dyrekcja miała przygotować dokumentację  

i uzgodnienia dot. budowy chodnika przy ul. Rzeszowskiej w Krościenku Wyżnym  

i ul. Dukielskiej w Pustynach. W miesiącu wrześniu 2006 r. otrzymaliśmy 

zapewnienie, że czynności te zostaną podjęte. Jednakże na dzień dzisiejszy nie 

dysponujemy dokumentem potwierdzającym, że prace te zostały rozpoczęte - są tylko 

zapewnienia. Temat ten będziemy monitować i być może na kolejnej sesji 

przedstawimy informację w tym zakresie. 

 

 

 

Ponownie głos zabrała radna Bernadeta Folta, która stwierdziła, że mieszkańcy gminy 

skarżą się, iż trawy rosnące przy drogach nie są wykaszane. Dodała, że mieszkańcy 

sami wykonują te czynności, a następnie poprosiła, aby trawy te wykaszać. 

 

 

Do wypowiedzi radnej ustosunkował się Edward Bargiel – pracownik Urzędu Gminy, 

który stwierdził, że generalnie trawy przy drogach są wykaszane. 

 

 

 

Radna Krystyna Lorens skierowała prośbę do radnego Zbigniewa Liputa, aby strażacy 

dokonali wycinki drzewa znajdującego się przy Przedszkolu w Krościenku Wyżnym. 
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Dodała, iż należy to wykonać systemem gospodarczym, ponieważ nie zaplanowano 

dodatkowych środków, w związku z budową placu przy tym budynku. Następnie 

radna zwracając się do Sekretarza Gminy stwierdziła, iż nasuwa się jej pytanie (po 

ostatnim artykule w „Dębinie” pt. „Kto głosuje w naszej gminie”) czy nie można 

zamieszczać protokołów z posiedzeń Rady Gminy na stronie internetowej Urzędu 

Gminy Krościenko Wyżne. Być może wówczas uniknęlibyśmy problemów  

dot. oczerniania, czy informacji w zakresie głosowania radnych. Jeżeli mieszkańcy 

przeczytaliby kto zabiera głos w trakcie posiedzeń Rady, o czym była dyskusja to  

w przyszłości nie byłoby takich problemów. 

 

 

Radny Zbiegniew Liput stwierdził, że strażacy bezpłatnie dokonają wycinki drzewa 

rosnącego przy Przedszkolu w Krościenku Wyżnym. 

 

 

Sekretarz Gminy – Jan Omachel ustosunkowując się do drugiej części wypowiedzi 

radnej Krystyny Lorens stwierdził, że protokoły będą zamieszczane na stronie 

internetowej Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. Jednakże nie będzie informacji jak 

poszczególny radny glosował (jedynie ogólna liczba), chyba, że będą to głosowania 

imienne.  

 

 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy istnieje możliwość wybudowania internetu 

szerokopasmowego i ewentualnego współfinansowania tego zadania. Zwrócił się  

z prośbą, aby Urząd Gminy podjął takie działania. Ponadto poprosił, aby z nadwyżki 

budżetowej 2006 r. przeznaczyć środki na dokończenie remontu drogi tzw. 

„Omachlówki”- na odcinku do końca tej drogi. Dodał, iż część prac zostało 

wykonanych poprawnie na tej drodze. Wg niego nie jest to duży nakład finansowy. 

Zapytał również, czy planuje się dokończenie wjazdów do posesji przy  

ul. Południowej w Krościenku Wyżnym, w związku z budową chodnika przy tej ulicy. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że na jednej z ostatnich sesji poprzedniej 

kadencji temat internetu szerokopasmowego poruszał radny Krzysztof Ronowski. 

Zainteresowany tym tematem jest również radny obecnej kadencji, który złożył na 

jego ręce pismo w tej sprawie. Stwierdził, że poczyni starania celem załatwienia tego 

tematu. W połowie przyszłego roku udzieli informacji w tym zakresie. Dodał, iż  

programy unijne powinny zawierać środki na tego typu zadania. Nie jest to temat dla 

niego obcy, jednakże zdaje sobie sprawę z faktu, że gmina będzie musiała ponosić 

koszty związane z funkcjonowaniem internetu. Natomiast prace dot. wykonania 

wjazdów przy ul. Południowej oraz remont drogi „Omachlówka” mogą zostać 

wykonane z wydatków bieżących działu 600 „Transport i łączność”, rozdziału 60016 

„Drogi publiczne gminne”. 
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W dalszej kolejności głos zabrała radna Marzena Kielar. Stwierdziła ona, że 

mieszkańcy ul. Wisłoczej w Krościenku Wyżnym zgłaszają prośby o podjęcie 

jakichkolwiek działań celem regulacji rzeki Wisłok, zainteresowania się miejscami 

najbardziej niebezpiecznymi - nawet proszą o wykonanie poręczy ochronnych, 

ponieważ było już kilka sytuacji zagrażających życiu. W chwili obecnej jest to droga 

bardzo ruchliwa.  

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że Gmina Krościenko Wyżne współpracuje  

z Zarządem Gospodarki Wodnej w Krakowie. W chwili obecnej wykonywana jest 

regulacja tej rzeki przy ul. Dworskiej w Krościenku Wyżnym (obok posesji  

P. Czyżowskiej - odcinek ok. 800 mb). Z uwagi na brak środków prace te 

prawdopodobnie zostaną zakończone końcem przyszłego roku. 

 

 

 

Prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zapytał kiedy planuje się zakończenie 

zadania „Budowa budynku sportowego w Krościenku Wyżnym”. 

 

 

Udzielając odpowiedzi Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że prace przy budowie 

budynku na stadionie planuje się zakończyć w drugiej połowie przyszłego roku. 

 

 

 

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy – Izabela Stojak. Zwracając się 

Przewodniczącego oraz Wysokiej Rady stwierdziła, że jest jej bardzo przykro, 

ponieważ jest taka dobra atmosfera. Cieszy się z tego bardzo, nie chciałaby jej zepsuć, 

jest to koniec roku, ale musi pewną kwestię poruszyć, ponieważ jest nią dotknięta. 

Stwierdziła, iż będąc radną w Gminie Korczyna starała się, aby powstała ul. Żwirowa  

w Krościenku Wyżnym. Jest również Państwa wniosek, aby tę ulicę remontować  

w dalszym ciągu. Droga ta była remontowana ze środków powodziowych. Zachodzi 

potrzeba, aby na tej ulicy położyć dywanik asfaltowy - jest to dojazd do pięciu posesji 

zamieszkałych tam osób, jak i przepompowni. W związku z tym, w którymś roku 

(prawdopodobnie 2004 r.) zaszła potrzeba, aby uregulować stan prawny tej drogi. 

Poinformowała obecnych, że tak to jej Pan Wójt w tym czasie mówił, ale już po fakcie 

dokonanym. Dodała, iż owszem została wezwana na rozgraniczenie działek, ponieważ 

droga ta sąsiaduje z jej działką o powierzchni ok. 21 arów. Na miejscu była ona, 

geodeta i zainteresowani mieszkańcy. Faktycznie ona tą drogą jeździć nie będzie, ale 

wybudowany został nowy budynek mieszkalny i znajduje się tam wiele budowli do 

samej drogi. Jak geodeta (P. Lasota) wymierzył, a ona widziała do czego dochodzi, od 

razu nie wyraziła zgody na taki przebieg granic. Przy podziale nie było ani jednego 

pracownika Urzędu Gminy, ani Wójta Gminy. Najmocniej boli ją to, że pracuje razem  

z Panem Wójtem i tak trudno było „do niej przemówić”, iż trzeba odstąpić część 

nieruchomości (trzeba jakoś to załatwić). Nie padły takie słowa. Dlatego czuje się 
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urażona, ponieważ jest tak samo mieszkańcem Krościenka i uważa, że nic złego nie 

zrobiła, że Pan Wójt powinien ją traktować w sprawach prywatnych tak, jak każdego 

mieszkańca. Nie ma żadnych zobowiązań, w żadnym temacie. Jeżeli takie 

zobowiązania ma to obecni mogą zrobić wywiad i powiedzieć, że mówi nieprawdę. 

Następnie dodała, iż w dniu dokonywania pomiarów przyszła z pracy i dowiedziała 

się, że droga jest wymierzona, jej podpis jest uwidoczniony. Jednakże nie był to jej 

podpis. Wobec tego przyszła do gminy i zgłosiła Panu Wójtowi, że ona nie wyraziła 

zgody. Wówczas Pan Wójt przygotował „odpowiednie papiery”, zawołał ją  

i powiedział, że musi to podpisać. Więc uznała, że faktycznie poniesiono pewne 

koszty i nie będzie robić „niewiadomo czego – podpisał w jej imieniu ktoś to 

podpisał”. Przedłożyli jej dokumenty, podpisała je drugi raz - temat załatwiony. 

Następnie okazało się, że zostały wymontowane z tej drogi betony. W związku z tym, 

że ma trudną sytuację rodzinną wynajęła do pomocy człowieka, aby te betony złożył 

koło siatki - nawet były osoby, które chciały kupić te betony. Lecz mówiła, że nie 

wiem czyje to betony, wie tylko tyle, że cztery sztuki były jej własnością prywatną - 

przy samej kaplicy. Więc betony zostały złożone. W pewnym momencie przyjechał 

ktoś, niewiadomo kto (przynajmniej tak jej mówili sąsiedzi) i zabrał te betony – 

„dobrze niech sobie weźmie”. Następnie przyszedł czas, kiedy rozmawiała z Wójtem 

(obecny był Pan Bargiel i chyba Pan Jędrysik) i upominała się o swoje, ponieważ  

z działki 20 ar, połowa została sprzedana innemu właścicielowi, druga połowa 

pozostała jej własnością. Na jej części stoi kapliczka, która jest przekazywana  

z pokolenia na pokolenie, aby się nią opiekować, aby jej nie zniszczyć. Zauważyła, że 

teraz chodzi jej o tę kapliczkę. Stwierdziła, że w pewnym momencie zwróciła się do 

Wójta, aby zrobił oświetlenie tej kapliczki. Zdawała sobie sprawę, że na pewno 

potrzebne jest zezwolenie Zakładu Energetycznego, ale już pomija fakty. Zwracają się 

do radnych stwierdziła, że na pewno nie mówiłaby o tym, ale musi powiedzieć, 

ponieważ są to „siły wyższe” i dlatego o tym wspomina. Okazało się, że w tym czasie 

kiedy ona zwróciła się z prośbą o oświetlenie kapliczki statua Matki Najświętszej 

została wyciągnięta z kapliczki, potrzaskana i znalazła się na ogrodzie sąsiada  

(było to po Fatimie) - na pewno jest to jakiś zbieg okoliczności, bo nie sądzi, aby coś 

innego było. Otrzymała telefon po powrocie z rannej mszy i nie wiedząc co ma robić, 

poszła do tej sąsiadki, wspólnie z nią pozbierała części statuy. Pewna osoba 

zobowiązała się do jej sklejenia i pomalowania. Tak więc statua została sklejona, 

pomalowana i włożona do kapliczki. Następnie mówczyni oficjalnie zwróciła się do 

obecnych, że nie chcę żadnego oświetlenia, ponieważ było tylko mówione, nie 

obiecane. Jednakże ona widzi, że wykonuje się ogrodzenia i jakieś porozumienia są 

zawierane. Nie wie dlaczego tak się to złożyło, że Wójt nie chciał z nią na ten temat 

rozmawiać i dziwi ją to. Dodała, że w jej sąsiedztwie nie było sytuacji, ażeby 

ktokolwiek nie wyraził zgody na przekop pod kanalizację, prąd, telefony – nigdy 

takiego przypadku nie było. Okazuje się, że jest nowy właściciel domu, ponieważ 

został on sprzedany i pozostaje jej nieruchomość. Skarbnik Gminy stwierdziła, że jej 

tylko chodzi o fakty. Pozostała droga, którą się przekopuje, a do niej do pracy 

przychodzi pracownik i mówi „Proszę Panią przekopaliśmy to czy tamto”. Gdyby ten 

pracownik był faktycznie w porządku, nigdy jej nie ubliżał, na pewno uznałaby to. Ale 

wg niej za wiele sobie pozwalał, stwierdzając „Pani nie chce się przychylić dla 

społeczeństwa”. Dodała, że kupiony został dom, właścicielki nawet nie zna. Ona 
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codziennie jest w domu, więc nowa właścicielka powinna przyjść, zapytać, ale nie 

żeby z gminy „rządzić się” aż do tego stopnia. Stwierdziła, że czuje się bardzo urażona 

i wydaje jej się, że „coś tu jest za dużo w tym temacie”, że Pan Wójt nie powinien jej 

„takich rzeczy robić”. Ona jest pracownikiem naprawdę zasłużonym, nasza gmina 

zdobywała tytuł najlepszej. Zwracając się do Wójta Gminy stwierdziła, że 

wszyscyśmy pracowali na ten tytuł: pracownicy z księgowości i inni, a ostatnio 

wszyscy traktowani są dobrze - uważam jednakowo, ale wszyscy na to pracujemy  

i powinniśmy się zgadzać. Jeden do drugiego powinien mówić, a ona do Pana Wójta 

nie poszła, nie poszła do kogoś innego, aby wykonywać przekopy, czy uzgadniać 

rozgraniczenia granic. Jeszcze dzisiaj okazuje się, że kaplica stoi na drodze i oby nie 

doszło do tego, że trzeba będzie ją rozbierać. Dodała, iż wg niej Panu Wójtowi wcale 

nie trzeba było poszerzać tej drogi, ponieważ droga była wystarczająco szeroka,  

a autostrady do pięciu domów nie będzie się budować, ale tak się stało - trudno. 

Skarbnik Gminy podziękowała obecnym za wysłuchanie. Stwierdziła, że nie rości 

żadnych pretensji, nie chcę ani złotówki. Powiedziała prawdę. Jeżeli trzeba będzie 

udowodnić (podpis był inny), ile było zabrane, to ona odszuka stosowne dokumenty, 

ponieważ nie liczyła, że dzisiaj będzie poruszony temat ul. Żwirowej i ona zabierze  

w tej sprawie głos. Zwracając się do Wójta Gminy stwierdziła, że jeżeli go uraziła, 

albo kogoś innego - bardzo przeprasza, ale chce być mieszkańcem i chce być 

traktowana jak wszyscy inni mieszkańcy. W pracy może być różnie, ale nie na gruncie 

prywatnym. 

 

 

Wójt Gminy – Jan Kuźnar stwierdził, że do wypowiedzi Skarbnika Gminy ustosunkuje 

się krótko. Poinformował obecnych, iż wjeżdżając na ul. Żwirową po prawej stronie 

stał zawsze kontener, który w części usytuowany był na działce Pani Skarbnik,  

w części na działce gminnej. Jeżeli cokolwiek z działki będącej własnością Skarbnika 

zostało zabrane to tylko w obrębie skrzyżowania i to jest kilka metrów kwadratowych. 

O tym wie, lecz gdzieindziej nie wchodzono w tę działkę. W tym celu została spisana 

z nim notatka służbowa. Zapytał, czy to jest jej podpis i stwierdził, że on jej nie 

przymuszał do podpisywania tej notatki, a w zamian za przekazanie gminie części 

działki zadeklarował (w imieniu gminy) wykonanie zjazdu na szerokości dwóch 

metrów na jej działkę i zostało to wykonane w tym czasie (po pomiarach). Mówca 

stwierdził ponownie, że jest to podpis P. Izabeli Stojak i jeżeli zaistnieje taka potrzeba, 

to przekaże dokument ten do grafologa. Dodał, iż nie zniszczył kaplicy, a także nie 

chce działki będącej własności P. Skarbnik. Zwracając się do P. Stojak stwierdził, iż  

z jej ust padło wiele słów - być może za dużo. Natomiast Skarbnik zbyt wiele sobie 

pozwala od przynajmniej 4-5 lat - te wszystkie tłumaczenia, które miały miejsce 

również na dzisiejszej sesji, zrzucanie odpowiedzialności na Wójta (np. że nie chciał 

zwołać sesji). Przecież to ona powinna do niego wnioskować, a on do 

Przewodniczącego Rady o zwołanie sesji, przedstawiając odpowiednie dokumenty. 

Jeżeli takich dokumentów nie ma, to on nie widzi takiej potrzeby. Na poprzednich 

sesjach również były takie sytuacje, które mogły sugerować, że Wójt i pracownicy 

„rozkradają gminę”. Skarbnik Gminy wielokrotnie operowała takimi pojęciami i nad 

tym bardzo się zastanawia i z tym cos będzie musiał zrobić. To nie jego wina,  

że tłumaczenia Skarbnika są raz takie, raz inne. Stwierdził, że stracił zaufanie do niej  
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i nie wie jak będzie układać się ich współpraca, o czym z resztą niejednokrotnie jej 

mówił. W sprawie przekazania części działki na rzecz gminy sama wyrażała wolę, nikt 

jej do tego nie zmuszał. To jej mąż w trakcie wykonywania pomiarów geodezyjnych, 

będąc pod wpływem alkoholu próbował tam cos rozbijać, niszczyć. Nie jest 

przekonany, czy rzeczywiście gmina przejęła jakikolwiek grunt będący własnością  

P. Stojak, ponieważ kolektor został wykonany na całej długości przy wykonywaniu tej 

drogi i wykonano go po rowie odwadniającym. Zostanie zlecone geodecie ustalenie 

granic i ona za to zapłaci, ewentualnie przy jego udziale. Na zakończenie dodał, że on 

nie zajmował się tą sprawą, podpisał jedynie notatkę służbową. Jest tu obecny  

P. Bargiel - Inspektor Urzędu Gminy, który zajmował się tym tematem i być może 

uzupełni jego wypowiedz. 

 

 

Skarbnik Gminy – Izabela Stojak ponownie zabrała głos stwierdzając, że nie poniesie 

kosztów związanych z ustaleniem granic. 

 

 

Inspektor Urzędu Gminy – Edward Bargiel stwierdził, że przy pracach geodety brał 

udział on, jak również Tomasz Czarnowski – Inspektor Urzędu Gminy, ponieważ 

geodeta otrzymał zlecenie na wyznaczenie punktów granicznych ul. Żwirowej  

(z granicami działek). Fakt, że podpisu dokował jej mąż, czy też ktoś inny nie 

świadczy o tym, że geodeta nie miał wykonywać czynności. Nie wie, czy część działki 

została zabrana, ponieważ nie znał treści sporządzonej notatki służbowej. Czynności 

wykonane w celu poszerzenia, czy utwardzenia tejże drogi są słuszne, ponieważ ma to 

służyć mieszkańcom gminy. Wg niego w sprawie zniszczenia figurki należy zwrócić 

się do organów ścigania. Dodał, iż wykonując remont ul. Żwirowej zwrócono uwagę, 

aby wszyscy użytkownicy tej drogi, w równej części mogli z niej korzystać.  

W sprawie przedstawionej przez Skarbnika Gminy nie czuje się winien. Dodał, że 

wielokrotnie zarzucała mu ona brak kompetencji. Skarbnik jest również pracownikiem 

Urzędu Gminy i jeżeli była na miejscu to powinno to wystarczyć. Jeżeli nie wyraziła 

zgody, to miała do tego prawo.  

 

 

Do wypowiedzi przedmówcy ustosunkowała się Skarbik Gminy. Stwierdziła ona, że 

nie posiada uprawnień budowlanych i nie widzi potrzeby, aby musiała znać się na 

ewidencji dróg.  

 

 

Podsumowując Wójt Gminy zwracając się do Skarbnika Gminy stwierdził, że myśli, iż 

wyjaśnimy te sprawę: odszukamy niezbędne dokumenty, sprawdzimy w Wydziale 

Geodezji i Gospodarki Gruntami Starostwa Powiatowego w Krośnie. Skoro granice 

zostały naruszone, to będziemy musieli to odtworzyć. Ponadto stwierdził 

jednoznacznie, że jest to jej podpis (wskazał notatkę służbową) i nikt jej nie zmuszał 

do jego złożenia.   
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Ad. 17 

W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Krościenko Wyżne – Antoni Dębiec podziękował 

wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu, a następnie zamknął V Sesję Rady 

Gminy Krościenko Wyżne w dniu 29 grudnia 2006 roku. 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady 

 

    mgr Antoni Dębiec 

 

 

Protokołował: 

 

 mgr inż. Jan Oamchel 
 

 


